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Številka: 031-0009/2022 
 

ZAPISNIK 
9. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Sevnica, 

ki je bila dne 22. 4. 2024, ob 19. uri, 
v prostorih KS Sevnica, Glavni trg 19a. 

 
Prisotni člani sveta:  
Irena Klenovšek, Miran Grubenšek, Tanja Novšak, Stanka Žičkar, Darja Pompe, Bernarda 
Močan.  
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan občine Sevnica, 
Jerica Lipec, direktorica OU Sevnica, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni: 
Karmen Radi (opr.), Žan Meke (opr.), Božidar Groboljšek (opr.), Janez Pavlič (opr.). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Stanka Žičkar, predsednica sveta KS Sevnica. 
 
Predsedujoča pozdravi goste in člane sveta ter prične sejo.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 8 članov sveta KS Sevnica. Svet KS Sevnica je bil sklepčen.  
 
Predsedujoča prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 8. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 12.2.2024,  
3. Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023 (župan občine 

Sevnica), 
4.   Seznanitev s poročilom komisije za sofinanciranje društev in zavodov in sprejetje sklepa   
      o sofinanciranju društev za leto 2024, 
5.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
6.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
7.   Razno. 
 
Predsednica predlaga, da se točka 3. in 4. dnevnega reda zamenjati.  
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2. Pregled sklepov 8. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 12.2.2024,  
3. Seznanitev s poročilom komisije za sofinanciranje društev in zavodov in sprejetje 

sklepa  o sofinanciranju društev za leto 2024, 
4. Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2023  

(župan občine Sevnica), 
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5.   Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja, 
6.   Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica, 
7.   Razno. 
 
Sklep: 
Svet soglasno sprejme dopolnjen predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  
  

 
 

Ad 2 
Pregled sklepov 8. redne seje sveta in potrditev zapisnika z dne, 12. 2. 2024  
 
Predsedujoča poda zapisnika v obravnavo in potrditev. Člani sveta so zapisnika prejeli kot 
gradivo.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Sevnica se je seznanil s vsebino zapisnika 8. redne seje z dne 12. 2. 2024 in 
nanj nima pripomb. V potrjeni obliki bo objavljen na spletni strani KS Sevnica. 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 3 
Seznanitev s poročilom komisije za sofinanciranje društev in zavodov in sprejetje 

sklepa  o sofinanciranju društev za leto 2024 
 
Predsednica pove, da je komisija pregledala vse vloge in oddana poročila za projekte 
realizirane v letu 2023. Skladno z razpisno dokumentacijo in točkovnimi kriteriji je razdelila 
sredstva v znesku 11.000,00 EUR. Sredstva so se skladno s točkovnikom razdelila vsem  31 
prijavljenim društvom. Dodatnih 1.000,00 EUR  se dodeli PGD Sevnica, ki bo organiziralo 
dogodek ob praznovanju praznika krajevne skupnosti Sevnica.  
 
SKLEP 1: 
Člani sveta KS Sevnica so se na 9. redni seji sveta KS Sevnica, dne 22. 4. 2024 
seznanili z rezultati javnega razpisa in potrjujejo izplačilo sofinanciranega deleža 
društvom v skupnem znesku 11.000,00 EUR naslednjim društvom: 
 

  vlagatelj odobrena sredstva 2024 

1. 

KO Društvo izgnancev Slovenije SEVNICA, 
KVEDROVA CESTA 30 A, 8290 SEVNICA 

360,97 

2. 

KD MEPZ LISCA SEVNICA, LOG 17, 8294 
BOŠTANJ 

431,16 

3. 

DRUŠTVO INVALIDOV SEVNICA, Glavni trg 
34, 8290 Sevnica 

270,73 
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4. 

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV SEVNICA - 
BOŠTANJ 

461,24 

5. 

DRUŠTVO UNIVERZA ZA TRETJE 
ŽIVLJENJSKO OBDOBJE SEVNICA, SAVSKA 
2, SEVNICA 

461,24 

6. 

TENIŠKO DRUŠTVO SEVNICA, PLANINSKA 
25, 8290 SEVNICA 

250,67 

7. 

OSNOVNA ŠOLA ANA GALE, CESTA NA 
DOBRAVO 28, 8290 SEVNICA 

230,62 

8. 

DRUŠTVO UPOKOJENCEV SEVNICA 491,32 

9. 

STRELSKO DRUŠTVO WALTER, 
PRVOMAJSKA ULICA 15 A, 8290 SEVNICA 

310,84 

10. 

ZDRUŽENJE BORCEV ZA VREDNOTE NOB, 
TRG SVOBODE 11, 8290 SEVNICA 

360,97 

11. 

RADIO KLUB SEVNICA, DROŽANJSKA 
CESTA 87, 8290 SEVNICA 

521,40 

12. 

AKTIV KMEČKIH ŽENA SEVNICA 210,98 

13. 

BALINARSKI KLUB HRASTI SEVNICA 280,76 

14. 

DRUŠTVO ZA PREPREČEVANJE 
OSTEOPOROZE POSAVJE, ČERNELČEVA 
CESTA 15, 8250 BREŽICE 

230,62 

15. 

DRUŠTVO TRG SEVNICA, CESTA NA GRAD 
27, 8290 SEVNICA 

360,97 

16. 

ROTARACT KLUB SEVNICA, CESTA NA 
GRAD 17, 8290 SEVNICA 

290,78 

17. 

MLADINSKI SVET OBČINE SEVNICA, 
PRVOMAJSKA ULICA 15, 8290 SEVNICA 

330,89 
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18. 

DRUŠTVO SALEZIJANSKI MLADINSKI 
CENTER SEVNICA 

371,00 

19. 

PGD SEVNICA, KVEDROVA CESTA 25, 8290 
SEVNICA 

501,35 

20. 

STRELSKO DRUŠTVO MAROK, KVEDROVA 
CESTA 30 A, 8290 SEVNICA 

270,73 

21. 

ZAVOD GRAJSKO LUTKOVNO GLEDALIŠČE 
SEVNICA, Prešernova 5, 8290 Sevnica 

310,84 

22. 

PLEZALNI KLUB SEVNICA, Pot na Zajčjo 
goro 5, 8290 Sevnica 

360,97 

23. 

RKS, Območno združenje Sevnica, Glavni tr 
44, 8290 Sevnica 

531,43 

24. 

KULTURNO DRUŠVO GODBA SEVNICA, 
Kvedrova cesta 25, 8290 Sevnica 

681,84 

25. 

DRUŠTVO BORILNIH VEŠČIN IPPON 
SEVNICA 

290,78 

26. 

VETERANSKI ROKOMETNI  KLUB SEVNIA, 
Ribniki 60, 8290 Sevnica 

220,59 

27. 

KLUB BORILNIH VEŠČIN SEVNICA, 
Kozjanska ulica 11, 8290 Sevnica 

481,29 

28. 

ROTARY KLUB SEVNICA, Cesta na grad 17, 
8290 Sevnica 

320,86 

29. 

ČEBELARSKO DRUŠTVO SEVNICA, Cesta na 
grad 16 a, 8290 Sevnica 

260,70 

30. 

ROKOMETNI KLUB SEVNICA, Trg svobode 
42, 8290 Sevnica  

381,03 

31. 
Društvo starodobnikov Tomos Pečje 160,43 

 
          
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  
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SKLEP 2: 
Člani sveta KS Sevnica so na 9. redni seji sveta KS Sevnica, dne 22. 4. 2024 sprejeli 
sklep, da se za sodelovanje pri praznovanju praznika KS izbere Prostovoljno gasilsko 
društvo Sevnica, s sofinanciranjem v znesku 1.000 EUR.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  
 
Predsednica v nadaljevanju prebere prejeto zaprosilo za sofinanciranje priklopa na javno 
vodovodno omrežje Gradbenega vodovodnega odbora Sela – Metni Vrh, ki ga je na mizo 
prinesel Miran Grubenšek. Prošnja se nanaša na dodelitev enkratne denarne pomoči v višini 
700 EUR vsakemu krajanu, ki so bo priključil na javno vodovodno omrežje.  
Župan na prebrano obrazloži, da vodovodni sistemi v občini Sevnica funkcionirajo  pravilih, ki 
so enaka za celotno območje. Hišni priključki so stroški uporabnikov. Zainteresirani krajani 
podajo vlogo za priključitev, podjetje Komunala Sevnica izda tehnične pogoje, Občina 
Sevnica pa obračuna komunalni prispevek za priključitev na vodovodno omrežje. V 
nadaljevanju obrazloži problematiko uporabe dvojnih vodovodnih sistemov. O zadevi 
razpravljajo, župan, Miran Grubenšek in predsednica.  
Po razpravi so člani sveta mnenja, da se pošiljatelju zaprosila poda pisni odgovor, da 
skladno z zakonodajo KS Sevnica ni več upravljavec vodovodnega omrežja, zato v 
finančnem načrtu nima planiranih finančnih postavk za vsebine izvajanja vodooskrbe. 
Zadeva naj se naslovi na Občino Sevnica oz. javno podjetje Komunala Sevnica d.o.o. 
 
Predsednica prisotne seznani, da je bila obveščena o konfliktu med prevoznikom, ki je 
odvažal zemljo iz gradbišča (gradnja stanovanjskih blokov na Planinski cesti) in prebivalci 
Kozjanske ulice. Na zadevo se je odzvala v smislu pristojnosti KS Sevnica glede vzdrževanja 
in čiščenja javne poti v času gradnje (cesta mora biti čiščena in zaradi morebitnih poškodb 
vrnjena v prvotno stanje).  
Na povedano se odzove župan, ki pove, da je bil o zadevi obveščen Skupni prekrškovni 
organ, medobčinski inšpektorat in policija. Župan in direktorica člane sveta seznanita z 
dodatno problematiko pri blokih na Planinski cesti in sicer neurejenega stanja glede 
parkiranja.  
 
V nadaljevanju predsednica prisotne seznani o strošku zimske službe v sezoni 20234/2024, 
ki znaša 14.102,88 EUR.  
 

Ad 4 
Pregled smernic in delovanje občine v proračunskem obdobju 2024 

(župan občine Sevnica) 
 
Župan predstavi aktualna dogajanja in smernice delovanja v občini Sevnica: 
 

- 1.9.2024 se bo preselila Osnovna šola Ana Gale. V teku sto postopki za naročilo 
projektne dokumentacije za gradnjo na območju obstoječe OŠ Ana Gale. Izkazana je 
potreba po gradnji oskrbovanih stanovanj. 

- Programi osnovnega šolstva in predšolske vzgoje potekajo brez večjih težav. 
- Za gradnjo doma na Hrastih, za katerega je pripravljen prostorski akt, poteka 

projektiranje komunalne opreme. Aktivnosti Občine Sevnica se prilagajajo dinamiki 
aktivnosti državnega aparata. Strmeti je potrebno k čimprejšnji uvrstitvi gradnje doma 
na Hrastih v NRP Proračuna Republike Slovenije. V križišču na Hrastih je predvidena 
ureditev helioporta.  

- V teku je urejanje zelenih in ostalih površin. Prijavil se bo projekt Zelena infrastruktura 
v okviru dogovora za razvoj regij. 

- Poteka usklajevanje idejne rešitve glede umestitve kolesarske steze od Lidla do 
Komunale. Uskladitve so potrebne zaradi državne ceste R2 Boštanj – Planina in 
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Slovenskimi železnicami zaradi rekonstrukcije železniške postaje v Sevnici in 
postavitvijo protihrupnih ograj.  

- Potekajo uskladitve zaradi posodobitve železniške postaje v Sevnici in izgradnje 
podvoza (kanalizacija, vodovod, varovanje vodnega vira Stilles). Dodatni vir, ki 
povečuje dodatno varnost vodooskrbe v samem mestu je izveden na Dolnjem 
Brezovem. Pripravil se bo projekt povezave vodovodnih sistemov.  

- Naslednja faza urejevanja potoka Sevnična je v projektiranju (ureditev Sevnične do 
lesenega mosta, ki povezuje poslovno cono Ines). Izvedene bodo aktivnosti poplavne 
varnosti in nadaljevanje izgradnje pločnika do bivše pekarne.  

- Most Boštanj – Sevnica čez reko Savo se ureja s spremenjenim prometnim režimom. 
Po 1.7.2024 je predvidena tudi začasna popolna zapora. 

- V teku so aktivnosti urejevanja OPPN za ureditev srednje šole v Sevnici (energetska 
sanacija in dograditev).  

- Za izgradnjo mostu čez reko Savo na Logu so odkupljena vsa potrebna zemljišča. 
Projekt sledi terminskemu plani.  

- Železniška proga Zidani Most – Doba je v celoti pod rekonstrukcijo v več sklopih.  Prvi 
sklop je ureditev železniških postaj Krško in Sevnica. Naslednji sklop so 
rekonstrukcije, ki vsebujejo most Log, nadvoz Blanca in rekonstrukcija železniške 
proge.  

- PGD Sevnica bo v letošnjem poletju pridobilo vozilo Multistar (triletna proračunska 
investicija 900.000 EUR).  

- Povečanje varnosti prometa na Gornjem Brezovem je urejeno z zapornico. 
- Projektira se dvigalo za Kulturno dvorano v Sevnici.  
- Izvajata se projekta Strategija za starejše in Občina po meri invalidov.  
- Zdravstveni dom Sevnica je pridobil gradbeno dovoljenje za ureditev prostorov v 

objektu »Cenko«. Sklep za sofinanciranje bo v kratkem pridobljeno. V poletnih 
mesecih se načrtuje postopek izbora izvajalca.  

 
V nadaljevanju župan preda besedo Jerici Lipec, direktorici občinske uprave, ki prisotne 
seznani, da se načrtuje ureditev 10 do 15 parkirišč v Naselju heroja Maroka (območje nad 
podjetjem Komunala Sevnica). Po dobrem rezultatu analize začasne popolne zapore ceste, 
ki je bila izvedena v lanskem oktobru ob Tednu otroka, se razmišlja u uvedi popolne zapore 
mimo OŠ Sevnica (od križišča do uvoza na parkirišče iz zgornje strani) z izdelavo ustreznega 
elaborata.  
 
Predsednica v nadaljevanju predstavi vlogo za finančno pomoč Prostovoljnega gasilskega 
društva Sevnica pri nabavi opreme za gasilsko vozilo GVCZD-1 Multistar (reševanje iz višin 
in globin). Ocenjen strošek opreme je 30.000 EUR. Pri razpravi so sodelovali Miran 
Grubenšek, Irena Klenovšek, Bernarda Močan, Tanja Novšak, župan. Sredstva se bodo 
prerazporeditev iz postavke tekoče vzdrževanje cest. 
 
SKLEP: 
Člani sveta KS Sevnica so na 9. redni seji sveta KS Sevnica, dne 22. 4. 2024 sprejeli 
sklep, da se Prostovoljnemu gasilskemu društvu Sevnica odobri investicijski transfer 
v znesku 2.000,00 EUR za pomoč pri nabavi opreme za gasilsko vozilo GVCZD-1 
Multistar EUR.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  
 
→Ob 19.49 sejo zapusti Miran Grubenšek. Na seji prisotnih 5 članov sveta KS Sevnica.  
 
 
Predsednica odpre razpravo glede povedanega s strani župana in direktorice.  
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Tanjo Novšak podrobneje zanima glede ureditve dvigala v Kulturni dvorani Sevnica. Župan 
pove, da je potrebno pridobiti ustrezno dokumentacijo in ocenjeno vrednost investicije. Med 
člani sveta poteka razprava glede dosedanjih opažanj glede dostopa na prireditvah. Župan 
pove, da se bodo izvedle aktivnosti reguliranja oddajanja prostorov za prireditve, ki jih 
organizirajo posamezna društva, ki delujejo v občini Sevnica.  
 
V nadaljevanju župan pove, da je interes občine pridobitev zemljišč pod železniško progo v 
starem delu Sevnice za namen ureditve dodatnih parkirišč, ki bi razbremenila parkiranje na 
trgu. Trg pred Rdečim križem se bo skladno z izdelanim projektom, ki je bil predstavljen 
Zavodu za kulturno dediščino uredil s položitvijo betonskih tlakovcev.  
 
Župan izpostavi problematiko delovanja sistema mreže defibrilatorjev, saj primanjkuje prvih 
posredovalcev. Na člane sveta apelira, da se vzpodbudi občane, da se kot prostovoljci 
vključijo v mrežo prvih posredovalcev. Na odprto tematiko med člani sveta poteka razprava.  
 
V nadaljevanju poteka vezano na izpostavljeno Irene Klenovšek razprava na tematiko 
vključevanja tujcev v družabno življenje v občini. Župan pove, da v občini Sevnica živi cca 
1000 tujcev, kar predstavlja 10% prebivalstva v občini Sevnica.  Potreben je načrt pristopa 
integracije.  
 
Irena Klenovšek izpostavi tematiko urejanja zelenih površinah in sicer poda pobudo, da bi se 
brežine pod novim nadvozom uredile s cvetjem in grmičevjem.  
 
V nadaljevanju župan pove, da se vršijo usklajevanja s podjetjem Terca glede etažne 
lastnine in funkcionalnih zemljišč v Naselju Heroja Maroka. Izhodišča so že pripravljena.  
 
Irena Klenovšek predlaga, da se pristopi k sistemskemu urejevanju ploščadi za invalide po 
posameznih blokih, tudi tam, kjer ni pobud. Trije bloki že imajo. V nadaljevanju poteka 
razprava glede obstoječih praks in potrebnih postopkov. Župan člane sveta seznani, da se 
ekološki otoki pri blokih estetsko urejajo.  Člani sveta opažajo, da je potrebno ozavestiti 
občane glede ločevanja odpadkov.  
 
Ob koncu župan člane sveta seznani, da se bota letu 2024 gradila dva igrišča in sicer pri OŠ 
Šentjanž in OŠ Blanca. Pove, da se bodo izvajale aktivnosti odvodnjavanja hriba, kjer je 
predviden stadion. Predsednica predlaga, da se dosedanje parkirišče pri športnem domu, 
ohrani, saj se že zdaj v veliki meri koristi, kadar se tam odvijajo razne prireditve in koncerti.  
 
Župan pove, da sistem izposoje električnih koles deluje in je kompatibilen s sistemi drugih 
občin.  
 
Darja Pompe sprašuje kakšna je možnost postavitve modrih odsevnikov na državni cesti od 
Orehovega (od Tuhtarja) proti Bregu, saj je na tem odseku opaženo povečano nahajanje 
divjadi. Predlaga se podaja pobude na pristojne službe (modri odsevniki in obsek drevja).  
 
Bernarda Močan izpostavi, da je potrebno osvežiti barvo za označitev intervencijske poti pri 
njihovem bloku.  
 
→ Ob 20.53 sejo zapustita župan in direktorica.  

 
Ad 5 

Obravnava prispelih vlog in aktualna dogajanja 
 
Predsednica člane sveta seznani z aktualnimi novicami: 

- Prejeta je bila pobuda za sodelovanja na dogodku »Parada učenja«, ki bo 22.5.2024. 
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- Podpisana je pogodba o prenosu asfalterskih del za leto 2024. Cena najbolj 
uporabljenega asfalta znaša z DDV 15,68 EUR. 

- Prejeta je bila pobuda za popravilo razpok cestišča v Krulejevi ulici. Terenski ogled je 
že narejen.  

- Prejeta je bila vloga Golob Zdravka iz Metnega Vrha s prošnjo po ureditvi 
odvodnjavanja. 

- Prejeta je bila pobuda za ureditev bankih od Hrastov proti Svetemu Roku.  
- Prejeta je pobuda iz naslova Ledina 49 za ureditev dostopa do parcele ga. Jamnik 

Tatjana. Terenski ogled je bil opravljen. O zadevi so obveščene tudi pristojne službe 
Občine Sevnica. Zadeva ni v domeni KS Sevnica, ker to ni javna pot.  

- Zunaj so razpisi za globinske sanacije asfaltiranih javnih poti (ocenjena vrednost 
19.520,00 EUR in dobavo, prevoz, utrjevanje tampona in peska (ocenjena vrednost 
10.600 EUR).  
 

Ad 6 
Vprašanja in pobude članov sveta KS Sevnica 

 
Pri točki ni bilo razprave. 

 
Ad 7 

Razno 
 
Predsedujoča se zahvali za udeležbo na seji.  
 
Seja zaključena ob 21.00 uri.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Stanislava Žičkar 
                 Predsednica sveta KS Sevnica 


